
PROTOKÓŁ Nr 53/2013 
z posiedzenia Komisji Kultury i Oświaty 

z dnia 24 kwietnia 2013 r. 
W posiedzeniu udział wzięli: 
a/ pięciu członków Komisji Kultury i Oświaty  - wszyscy obecni  
b/ Krystyna Szustak – kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Dębnicy Kaszubskiej 
c/ Anna Pietrzak – Dyrektor GOK w Dębnicy Kaszubskiej 
d/ Joanna Krajewska – pracownik Urzędu Gminy 
 
Porządek obrad: 
 
 1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Strategi promocji gminy. 
5. Funkcjonowanie świetlic socjoterapeutycznych.  

 6.  Sprawy bieżące. 

Ad. 1-3 

 Posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji. Zapoznała radnych z porządkiem 
obrad, który został jednogłośnie przyjęty. Jednogłośnie przyjęto protokół z poprzedniego 
posiedzenia. 

Ad 4 

 Promocją gminy zajmuje się przede wszystkim p. Joanna Krajewska, p. Krystian 
Czapiewski oraz M. Wróblewski. 

Są to działania doraźne w ramach środków przeznaczonych na ten cel w budżecie gminy. Środki 
te przeznacza się na Biuletyn, foldery, gadżety, ulotki, ogłoszenia w prasie. 

 Komisja uważa, że należało by opracować strategię promocji gminy, tak aby działania były 
przemyślane i długofalowe, a nie doraźne, na zasadzie „pospolitego ruszenia”.  

Za promocję gminy, zdaniem Komisji, powinien odpowiadać jeden pracownik Urzędu Gminy. 

A może w GOK należało by stworzyć dział promocji gminy? 

Ad 5 

 Świetlice socjoterapeutyczne funkcjonują od 2007 roku. Powstały z projektu i w myśl 
umowy gmina ma obowiązek ich prowadzenia przez 10 lat. 

Ich działalność realizuje GOK ze środków Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych. 

Nie wszystko jednak funkcjonuje tak, jak powinno być zgodnie z umową. 

Brakuje środków na dożywianie, logopedę, psychologa. 

Spełniane jest tylko minimum zadań i zajęć. 

Dyrektor OPS zgłasza obawy, że będzie problem z „rozliczeniem” się z tego projektu. Brakuje 
dokumentacji i nikt nie wie, gdzie ona się znajduje. 



Ad 6 

1) Komisja zapoznała się z informacją o Wojewódzkich Obchodach 222 rocznicy uchwalenia 
Konstytucji 3 Maja. 

2) Omówiono z dyrektor GOK-u stan budynków, w których mieszczą się świetlice wiejskie. 

Budynki niszczeją, wymagają remontów, na które brakuje środków. Komisja uważa, że zamiast 
pisać wnioski na nową infrastrukturę, należy skupić się na tym, co już mamy i  znaleźć środki na 
konieczne remonty już istniejących budynków. W trybie pilnym należy wyprowadzić z GOK-u  
w Dębnicy Kaszubskiej  Bank Żywności. 

3) Pani Dyrektor OPS-u udzieliła również odpowiedzi na pytanie radnej I. Tabaki o bal dla osób 
niepełnosprawnych. 

Do tej pory był on organizowany z projektu systemowego. Obecnie nie ma na to funduszy. Odbył 
się bal zimowy w GOK-u, poczęstunek zapewnił OPS. 

 

                                                                                                                Przewodnicząca 

Protokołowała: E. Fryckowska                                                                                 Komisji Kultury i Oświaty 

                                                                                                                                     /-/Elżbieta Fryckowska 

 

  

  


